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Abstract (en)
1. Process for the manufacture of insulating blocks for the dry piling of walls and partitions using blocks consisting of a standardized series of hollow
casing blocks of the same height composed of concrete mortars and wood shavings mineralized and agglomerated in the cement, after these have
hardened, an insulating element in expanded polystyrene is fixed, characterized by the fact that blocks and insulating elements are then recalibrated
together so as to obtain insulating blocks all presenting an identical height both of the insulating block itself and of the insulating element fixed to the
block.

Abstract (fr)
Blocs isolants destinés à l'édification à sec des parois extérieures et intérieures isolantes d'un bâtiment, constitués par une série standardisée de
blocs creux de coffrage composés de différents mortiers et auxquels après durcissement, est fixé intérieurement ou extérieurement, un élément
isolant, blocs et isolants qui sont ensuite recalibrés ensemble de manière à obtenir des blocs isolants présentant tous une hauteur identique, à la
fois le bloc lui-même ainsi que l'élément isolant fixé sur le bloc, et donc en regard une ou des surfaces de pose parfaitement planes et symétriques.
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